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 על סדר היום:

 .2021אישור תקציב העירייה לשנת  .1

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

 ערב טוב לכולם2 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין2  ע:”י. פרץ, רה

 2021העירייה לשנת . אישור תקציב 1

על נספחיו2 מבקש מרו"ח יעקב זיצר להציג  0302אישור תקציב העירייה לשנת  ע:”י. פרץ, רה

 2 בבקשה03022את תקציב 

 2076 מתייחסים להכנסות בסכום כולל של 02ערב טוב לכולם2 אנחנו בתקציב  ח י. זיצר:”רו

, 200 יתר ההכנסות העצמיות 002כאשר המרכיב המרכזי זה הארנונה ₪, מיליון 

 00ומשרד הפנים והאחרים היתרה  20, משרד הרווחה 203משרד החינוך 

ביעה הטבלה מרכזת את הסכומים והעוגה שאני מציג בפניכם מצ2₪ מיליון 

אחוז,  22אחוז, משרד הרווחה  02אחוז2 משרד החינוך  23שהארנונה תופסת 

 אחוז2  2אחוז ויתר העצמיות  2הפנים 

 02אם אני עובר לשקף הבא אנחנו יכולים לראות שהשתתפות הממשלה היא  

אחוז מהווה מרכיב  23אחוז, כאשר כמו שציינתי  22אחוז, הכנסות עצמיות 

אחוז,  22פים יש לנו את העצמיות כמו שהראיתי בעוגה הארנונה2 מבחינת הסעי

העירייה נשענת בצורה משמעותית על ההכנסות העצמיות שלה2  זאת אומרת

אחוז2 השירותים המקומיים  63בצד ההוצאות, החינוך, התרבות והרווחה מהווים 

אחוז2 הוצאות המימון ופרעון מלוות  2אחוז2 המינהל הכללי והכספי  27מהווים 
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אחוז2 אפשר לראות את הסכומים בטבלה כמו שהם  20אחוז והתשלומים  23

 030כאשר הסכום הדומיננטי מופנה לחינוך, תרבות ורווחה  07620היו בעוגה, 

 אחוז מסך כל התקציב2 63המהווים ₪ מיליון 

אחוז2  02אנחנו עוברים לחלוקה לפי הסעיפים2 אפשר לראות שהשכר הוא  

אחוז וההוצאות על  7ין כמעט הוצאות מימון2 הנחות אחוז2 א 2פירעון המלוות 

אחוז2 כמו שהדגשתי מקודם החינוך מהווה מרכיב מאוד מאוד מאוד  07פעולות 

מאוד דומיננטי בתקציב של העירייה והיות ובחינוך יש מרכיב מוטה שכר לכן 

 אחוז בשכר2  02אנחנו רואים פה 

בטבלת מספרים שבה אנחנו העוגה שהראיתי מפולחת לפי נושאים, מוצגת פה  

 אחוז לפעולות2  07שכר,  220וכמו שציינתי ₪ מיליון  076-יכולים לראות את ה

העמודה הנוכחית שאני מציג, השקף הנוכחי מציג את התקציב לפי הפורמט  

₪, מיליון  076-שאתם רואים בדוחות הרבעוניים2 כמובן שאפשר לראות את ה

ות את ההנחות2 יתר העצמיות מחולקות אפשר לראות את הארנונה, אפשר לרא

בין חינוך, רווחה ויתר עצמיות2 משרד החינוך ומשרד הרווחה, מענק האיזון 

 והמשרדים האחרים2 

בטבלת ההוצאות אפשר לראות את השכר הכללי, השכר של החינוך, שכר  

הרווחה והפעולות הכלליות שמחולקות בין הכלליות לבין הפעולות בחינוך 

ווחה, פירעון המלוות והוצאות המימון2  זה הפורמט שאתם רגילים ופעולות הר

 לראות בדוחות הרבעוניים2

אחוז השכר מוטה  02-אני עובר לדוח שנקרא דוח כוח אדם2 מקודם ציינתי ש 

בגלל הנושא של החינוך2 פה אפשר לראות את זה בשקף הרבה יותר דומיננטי 

 6אחוז, הרווחה  67שליש,  כאשר כוח האדם בתחום החינוך מהווה מעל שני
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אחוז ובעיריית קרית אתא יש מרכיב לא קטן של פנסיונרים והמוניציפליים 

 אחוז בלבד2  20והאחרים הם 

השקף של העוגה משתקף פה בטבלת המספרים בצורה יותר דומיננטית וגם פה  

אחוז וכל  20כאשר  הפנסיונרים הם  2,220מתוך  3אפשר לראות את החינוך 

 אחוז בלבד2 0משרות,  272פלים והאחרים המוניצי

אם אני מנטרל את הפנסיונרים כי הפנסיונרים בעיריית קרית אתא זה מרכיב  

אחוז בלבד2  27אחוז וכל האחרים  30דומיננטי אז החינוך והרווחה הם 

במוניציפאלי כמו שאתם יודעים ברשויות מקומיות אין לזה הפרשה של יחסי 

הגמלה מקבלת ביטוי כהוצאה שוטפת בשנת התשלום2 מעביד במאזן ולכן -עובד

 הטבלה מציגה את אותו דבר2

, 22627אני עובר לתקציב הפיתוח2 אנחנו מדברים על תקציב פיתוח מאושר של  

2 תקציב הפיתוח לפי מקורות המימון 0,022תקציב הפיתוח לאישור, הסך הכול 

, מהלוואות והמקורות יש לנו קצת, מעט מאוד מהתקציב הרגיל, מקרנות העירייה

 האחרים2 

תקציב הפיתוח שמוגש לכם, נראה בשקפים הבאים, מחלק את זה גם לפי  

מגזרים2 יש את מוסדות הציבור והחינוך ויש כבישים ותיעול, הסכומים בסך הכול 

 032הם אותם סכומים, החלוקה היא כשאנחנו מדברים על מוסדות ציבור וחינוך 

 22,00322 עוד 223722 כבישים ותיעול 600ך  הכול , ס220מאושר, לאישור עוד 

 לאישור2 זה הסך הכול2 והסך הכולים זה כמו שראיתם מקודם2

לפי הנושאים אנחנו יכולים לראות שהכבישים ותיעול הם מרכיב מאוד מאוד  

אחוז2 בתקציבי פיתוח מוסדות הציבור  07אחוז ומוסדות ציבור וחינוך  70מרכזי 

פילוח לפי הנושאים עצמם, כאשר הסכומים בסך הכול הם והחינוך קיבלו פה 
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אותם סכומים ובצד שמאל אתם רואים מי הגורם המממן, מי המשרד המממן 

 כאשר יש את מפעל הפיס, רמ"י, משרד החינוך2 

אם אנחנו נעבור לגורמי מימון האחרים אז יש גם את משרד הפנים, משרד  

עט כסף שממומן ע"י רמ"י במסגרת הכלכלה, משרד הדתות, הפיס וכדומה ולא מ

הסכם2 אם אני הולך לחלוקה לפי גורמי מימון השונים אז משרדי הממשלה הם 

 אחוז, יש את רמ"י, יש את מפעל הפיס, יש מעט הלוואות ויש קרנות הרשות2  23

לתקציב של כבישים ותיעול אנחנו יכולים לראות את אותם מקומות שבהם אנחנו  

ודות, שם התב"ר, יש לנו את מה הסכום וגם פה בצד הולכים לבצע את העב

שמאל אנחנו מציגים את הגורם המממן, בין אם זה רמ"י, בין אם זה משרד 

 התחבורה ובין אם זה משרד הפנים2

אותו הדבר לגבי ההמשך שבו אנחנו מראים את הרחובות, מה עושים ברחובות,  

י מימון שאנחנו יכולים לראות שדרוגים, בין אם זה תאורה, תכנון וכדומה2 והגורמ

 אחוז2 03אחוז ורמ"י מהווה  22אחוז, הקרנות  62במקרה הזה הממשלה 

אני עובר לנושא של הצעת התקציב של הקרנות, אנחנו כמו כל שנה מראים לכם  

, מה אומדן ההכנסות, 22220302-מה היתרה המשוערת לתחילת השנה, מה ל

הסכומים שיעמדו לרשות הקרן, זה  סך הכול מה אנחנו צופים כהכנסות, מה

יתרת הפתיחה פלוס ההכנסות2 מה אומדן ההוצאות, מה לתקציבי פיתוח, מה 

לתקציב רגיל בסך הכול ההוצאות ומה היתרה המשוערת להעברה בשנה הבאה, 

2 החלוקה היא במגזרים של קרן עבודות פיתוח, 222200לשנת  02220202-קרי ב

תב"רים וקרן לחידוש צנרת ביוב2 עד לכאן אם יש קרן היטלי השבחה, קרן עודפי 

 לאנשים שאלות אני אשמח לענות2

 תודה רבה2 ע:”י. פרץ, רה
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 אני מבקש2 צ. אסולין:

 כן, ציון בבקשה2 ע:”י. פרץ, רה

ערב טוב לכולם2 כמדי שנה גם השנה אנחנו נדרשים לאשר את התקציב לשנת  צ. אסולין:

0302 2 

 במקום?מה זה נאום  ה. רובין שלם:

המוקדמות  23-שנה, החל משנות ה 03-אני אישית משתתף במהלך הזה קרוב ל צ. אסולין:

 שנבחרתי לכהן כחבר מועצת העיר2 

 הגיע הזמן לפרוש2 ה. רובין שלם:

 השנה הצטרפה אלי חברתי היקרה, חברת מועצת העיר רחל אסרף2  צ. אסולין:

משפחות, עסקים, מוסדות, השנה שחלפה הייתה שנה קשה במיוחד עבור כולם,  

בני נוער וכו'2 שנה שהביאה איתה את המגיפה הקשה ביותר בכל העולם שנת 

הקורונה2 אבל בתוקף תפקידי כנבחר ציבור אני שואל את עצמי כל שנה מחדש 

האם התקציב שמגיע כמעט, נכון להיום כמעט לחצי מיליארד שקל משקף הלכה 

 התושב ולתועלת הציבור2 למעשה את ההשקעה בשטח ומגיע לרווחת 

אני רוצה לפרוש בפניכם משנה סדורה כפי שמשתקף בספר התקציב וכפי שמר  

זיצר הציג אותו עכשיו ואיך שאני מבין אותו כנבחר ציבור2 הנושא הראשון שאני 

 רוצה לדבר עליו והוא משתקף בהחלט בתקציב זה נושא החינוך2 

כרים את תלמידי בית הספר שהיו מעט מאוד מהתושבים וגם מנבחרי הציבור זו 

מגיעים לתיכון והם היו מחפשים מקומות אחרים מחוץ לעיר, יותר נכון להורים 

שהיה ביכולתם לשלם2 והיום למעלה מעשור אנחנו הפכנו את הקערה ואנחנו 

העיר המובילה בחינוך בקרית אתא בפרט ובקריות בכלל2 למיטב ידיעתי וראינו 
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אחוז מהתקציב הולך לחינוך ולרווחה2  63-את זה מהתשקיף, למעלה מ

 התוצאות מוכיחות את ההשקעה האדירה בחינוך2 

נושא אחד שאני חייב להזכיר אותו הוא נושא התגבור, פיצול הכיתות, שעות  

ההוראה שהתלמידים זוכים לו בחינם2 הרשות המקומית והעומד בראשה 

שווה לכל תלמיד משקיעים מיליוני שקלים בשנה על מנת לתת הזדמנות 

 ותלמידה ולא רק להורים שיש ביכולתם לתת שיעורים פרטיים לילדיהם2

דיברתי עם לא מעט מורים, מנהלים, אנשי חינוך, הורים והם אומרים לי שזה לא  

מובן מאליו שהרשות המקומית נותנת את כל הכלים מה שהתלמידים צריכים 

יך לשמור על זה בצורה לקבל על מנת להצליח2 וראינו את זה בתקציב וצר

 הטובה ביותר2 

הנושא השני, וראיתי את זה גם בתקציב ועברתי על התקציב, זה הנושא של גני  

המשחקים ברחבי העיר2 אני לא ארחיב כי דיברתי על זה במועצת העיר בערב 

ראש השנה, דיברתי בהרחבה רבה, סקרתי את כל גני המשחקים מנוה חן 

 מזרח2 במערב ועד שכונת אלונים ב

הובא לידיעתי וגם לשאר חברי המועצה שאני שאני מכיר שביוזמת ראש העיר  

2₪ מיליון  23גני משחקים ברחבי העיר בעלות של  22יוקמו וישודרגו השנה 

בשכונת בית וגן, בגבעת רם, בנוה חן, נווה אברהם, אביגדור אשד, בן עמי, 

 התמרים, שדה בוקר, כצנלסון ופארק הספורט2  

ש והשדרוג הפעם בגנים הנ"ל תהיה תוספת של מתחמי כושר למבוגרים החידו

וגם מתקנים לפעוטות2 זה כולל הנגשה, תאורה, מצע גומי ועוד ועוד ועוד2 ולזה 

 אני קורא, אדוני ראש העיר, תועלת הציבור ולרווחת התושבים2
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י הנושא השלישי שאני רוצה לדבר עליו זה נושא הארנונה, הנחות בארנונה עפ" 

חוק2 תושבים רבים, תושבי העיר זכאים לקבל הנחות מכוח החוק וחוק 

ההסדרים, כגון משפחות של עולים חדשים, משפחות חד הוריות, נכים, אלמנות, 

 תושבים ותיקים, מטופלי רווחה, עוורים, לקויי שמיעה, גמלאות סיעוד וכו' וכו'2 

את הפטור או את בשנה שחלפה נוספו לנו עשרות רבות של עסקים שקיבלו  

ההנחה כמקובל ועפ"י החוק שהממשלה אישרה2 למיטב ידיעתי וראינו את זה 

אחוז משלמי ארנונה בעיר מה  23-בשקף שמר זיצר אמר כמעט, קרוב ל

 שמדגיש את חוזקה של העירייה2 

כמו כן אנחנו רוצים לציין, גם אני וגם רחל חברתי, שקיימת אוזן קשבת במחלקת  

תושבים המבקשים והמתקשים לשלם מגיעים לעירייה להסדר  הגביה בעירייה,

 בצורה מכובדת ומכבדת2 לזה אני קורא, אדוני ראש העיר, התחשבות בתושבים2 

הנושא שאני רוצה לדבר עליו ודיברתי עליו בהרחבה, אני לא אוסיף, אבל גם  

ראינו את זה בשקף, פיתוח והתחדשות עירונית2 גם בנושא הזה דיברתי 

ה על הפיתוח ברחבי העיר, על כבישים, השכונות החדשות במזרח בהרחב

העיר, הקמת בית חולים, אזורי תעשיה, אולמות הספורט, התחדשות, תכנון עיר, 

 תוכנית מתאר ועוד ועוד ועוד2 

רבותי, ודיברתי על זה בכל הזדמנות, העשור שחלף, רבותי, זו הייתה פריצת  

 אנחנו יכולים לראות את זה2דרך בקרית אתא בכל התחומים האלו ו

אני חייב לספר לכם שלפני שבוע נסעתי בדרך חיפה וראיתי את הבניינים  

האדומים האלו ליד איקאה שמה מוארים, זה פשוט יוצא מן הכלל2 הם בשלבי 

סיום וזה משתלב יפה עם כל קניון הצפון וכו' וכו'2 ולזה אני קורא, אדוני ראש 

 העיר, תועלת ורווחת התושב2 



   
 30-3666020איגמי:  0322020303ישיבת מועצת עיר מתאריך 

 

 0322020303ישיבת מועצת עיר מיום 

 

10 

אני בתקופה האחרונה נמצא בחל"ת ואני עשיתי עבודה ועשיתי שיעורי בית,  

הלכתי ובדקתי את הארנונה שמשלמים בהרבה אזורים בארץ, ואני חייב לספר 

לכם עד שהגעתי ללשכה המרכזית לסטטיסטיקה ויש לי פה ראיתי את כל 

אבל עזוב, המסמך, הדבר הזה, יש לי את ירושלים, רמת גן, גבעתיים, בני ברק, 

 אני לא מתייחס לדברים האלו2 

אני רוצה לספר לך, אדוני ראש העיר, ובטוח שאתה יודע, אני רוצה להתייחס  

לחיפה, קרית ים, קרית ביאליק וקרית מוצקין2 טבלה שפורסמה לאחרונה ודירגה 

את הרשויות המקומיות עפ"י גובה הארנונה שהן גובות, הציבה את קרית אתא 

בין העיריות בישראל2 הטבלה פורסמה על סמך נתוני הלשכה מ 23-במקום ה

הרשויות המקומיות2 מהטבלה עולה כי קרית  022המרכזית לסטטיסטיקה על 

וגובב הארנונה בה נמוך מהארנונה ברשויות רבות,  23-אתא ממוקמת במקום ה

 ביניהן חיפה, קרית ביאליק, קרית מוצקין, קרית ים ועוד2 

ם האחרונות לא העלתה קרית אתא את תעריפי הארנונה חשוב לציין כי בשני 

למעט העלויות של תוספת יוקר שאינן נתונות לשיקולי הרשות אלא נקבעות 

 באופן חד צדדי ע"י משרד הפנים2 

שנות  03-לסיכום, חבריי, חברי מועצת העיר, אדוני ראש העיר, אחרי למעלה מ 

כנבחר ציבור, אני וחברתי שנים  03-עשייה חינוכית וחברתית בקרית אתא וכ

רחל אסרף רואים בחיוב רב את ההשקעה הרחבה, התנופה בכל התחומים 

 ברחבי העיר2 

ואנחנו חברי מועצת העיר מטעם רשימת נץ מחזקים את ידו של ראש העיר, מר  

יעקב פרץ, את חברי מועצת העיר ועובדי העירייה וכולי תקווה שבקרוב נחזור 

לאירועים ברחבי העיר, אירועי הקיץ, אירועי הספורט, כולנו לפעילות חברתית, 
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אירועים לנוער, לילדים שכולנו זקוקים להם, ונעבור בעזרת השם את הקורונה 

 מהר ככל האפשר2 שאו ברכה2 רחל אסרף וציון אסולין2 תודה רבה לכולם2

רי סקירה תודה רבה לציון אסולין2 סקירה מעלפת, חסכת לי הרבה זמן, אבל אח ע:”י. פרץ, רה

כזאת והבנה של הנעשה בקרית אתא למה אתה לא מצטרף לקואליציה, אני לא 

 מבין את זה2

 אני עוד לא מצטרף2 צ. אסולין:

הגיע הזמן, לא? אולי תעבור לקואליציה2 עוד מישהו מבקש להתייחס לתקציב?  ע:”י. פרץ, רה

 בבקשה רואי2

בתקופה כזאת יש הופעות רבות  טוב2 קודם כל ערב טוב, אני שמח לראות שגם ר. דוד:

 של סטנד אפ2 כל הכבוד, ציון2 

 פשוט אתה מתוסכל2 אם לא היית מתוסכל אז אתה פשוט,  צ. אסולין:

 אין מה להתווכח2 ה. רובין שלם:

אתם מתוסכלים, אתם רואים את העיר מתפתחת, אתם רואים את העיר  צ. אסולין:

 מתפתחת,

 אני לא הפרעתי, ר. דוד:

 אבל אתה, אסולין:צ. 

 אז אם אפשר בבקשה2 ר. דוד:

 אתה מדבר על סטנד אפ,  צ. אסולין:

 אבל תן לי לדבר2 ר. דוד:
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 אתה רואה את כל הדברים, הציבור רואה את הדברים2  צ. אסולין:

 אבל רואי, בואו נעשה בלי הערות לאחרים2 ע:”י. פרץ, רה

 מבינים שום דבר2לא, אתה מתייחס ואתה אומר אתם לא  צ. אסולין:

 הוא לא העיר עליך שום דבר, ע:”י. פרץ, רה

אם הייתם מבינים, אני לא הפרעתי לך, אבל אתה מתייחס אלי אז אני חייב  צ. אסולין:

 לענות לך2

 אתה מפריע לי2 ר. דוד:

 עכשיו אתה תדבר, רק אני מבקש ממך מה שהציבור ראה, צ. אסולין:

 תר ציון, זהו2 אתה גם לא מעיר הערות בבקשה2הוא לא יפריע לך יו ע:”י. פרץ, רה

טוב2 אחד הדברים שציון לא הזכיר ואני רוצה לדבר בבקשה על הקמת בנין  ר. דוד:

העירייה, אני לא חושב שיש עוד מה לדבר כנראה כי אני חושב שכבר אמרנו 

כמה וכמה פעמים בישיבות מועצה שונות, כל הסיפור של הקמת בנין העירייה 

צר הרו"ח הוא בטח כמובן זוכר, קודם כל היינו שמחים לדעת מה היה ויעקב זי

כמדומני, במה הוא התחיל, מה  0233התקציב המקורי של התב"ר הזה, של 

להקמת בנין העירייה אי שם בסוף  0233היה התקציב הראשון שהוצע בתב"ר 

כשפתחו את התב"ר, כי אנחנו היום כשאנחנו נמצאים בשנה כל כך קשה  0326

נחנו רואים שהקמת בנין העירייה אני לא יודע מה היה התכנון המקורי, איך א

בעצם חשבו על כל ההקמה של הבניין, יש הרבה אפשרויות להקים בנין עירייה 

₪ מיליון  203מכובד, נאה, יפה, שייתן שירות לתושבים גם בלי להוציא מעל 

ע"י משרד מתקציב העירייה, כאשר חלק קטן מאוד מהתקציב הזה מוקצה 

הפנים, ע"י הממשלה, רוב התקציב של הקמת בנין העירייה הוא מתקציב 
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העירייה, מהקרנות, מהשוטף, מהלוואות שהעירייה לוקחת בשביל לבנות את 

 הבניין הזה2

ואני חושב שבשנה כזאת, בכלל בשנה הזאת נדרשנו כמה וכמה פעמים להוסיף  

₪, מיליון  23,2-שים להוסיף עוד כתקציב נוסף לבניין העירייה2 הפעם אנחנו נדר

כאשר בשנה הזאת ביטלו את סבסוד הצהרונים לילדים, וההורים, הורים שיש 

שקלים יותר  2,333-להם ילדים בצהרונים, אחד, שניים, שלושה משלמים קרוב ל

 כל חודש2

 לא נכון2 ממש לא2 ע. ברבי:

 בגנים2 ה. רובין שלם:

 ביטלו את הצהרונים2 ר. דוד:

 בגנים2 בגנים2 ין שלם:ה. רוב

 כמדומני ביטלו את הצהרונים2  ר. דוד:

 בגנים2  ה. רובין שלם:

וגם הארנונה אנחנו גם עשינו בדיקה, יש לא מעט רשויות שנכון, לא תמיד אפשר  ר. דוד:

לקבל, יש אפשרות לפנות למשרד הפנים לבקש הקפאה של העלייה, במיוחד 

והצו הארנונה הזה אושר והיה שם  בשנה כזאת2 אנחנו כמובן כבר אחרי זה

עדכון, אני חושב שבשנה הזאת שאנחנו מצד אחד מקצצים להורים ולמשפחות 

לבניין העירייה, יפה ככל ₪ מיליון  23,2בעיר ומצד שני נדרשים להוסיף עוד 

 שיהיה, אני חושב שזה מנותק מהציבור, מנותק להלך הרוח הציבורי2

 הציבור2 הציבור גאה שיש לו בנין כזה והוא רשאי,הוא בכלל לא מנותק מ צ. אסולין:
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 אתה מפריע לי2 אתה מפריע לי שוב2 אתה מפריע לי שוב2 ר. דוד:

 אני אומר לך הציבור גאה שיש לו בנין, צ. אסולין:

 למה אתה מפריע? נ. יעקובי:

 אני על הבניין אדבר עוד הרבה, אני בכוונה לא דיברתי עליו2 אבל אני רוצה צ. אסולין:

 להגיד לך שהציבור,

 רואי, אתה מוזמן להיכנס, נ. יעקובי:

 הציבור,  צ. אסולין:

 תהיה כבר בשקט2 די2 נ. יעקובי:

 הציבור גאה2 אתה מתוסכל, צ. אסולין:

 תפסיק לדבר2 אתה גם מנותק מהציבור2 נ. יעקובי:

 אתה פשוט לא יכול לקבל,  צ. אסולין:

 עוד אחד שמנותק מהציבור2 נ. יעקובי:

 לקבל את זה שהציבור מאוד מאוד מרוצה,  אסולין: צ.

 מה זה מרוצה? נ. יעקובי:

 מהפיתוח, מההתקדמות, צ. אסולין:

 מנותק מהציבור2 נ. יעקובי:

 וגם אתה, הציבור מוכיח את עצמו והציבור מרוצה, עמדתי ופירטתי את הכול, צ. אסולין:

 אפשר לתת לי להמשיך? ר. דוד:
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 קווה שיש לך משרד יפה וגדול2 יאללה2בסדר2 אני מ נ. יעקובי:

 בבקשה תסיים רואי2 ע:”י. פרץ, רה

 אוקי2  ר. דוד:

 רואי יסיים2 ה. רובין שלם:

קודם כל יש את השאלה ששאלתי לגבי מה היה בעצם התב"ר המקורי, הסכום  ר. דוד:

של התב"ר המקורי2 אני זוכר שבישיבה הקודמת שאלתי אותך, יעקב, לגבי 

, 2202"רים2 אמרת לי שניתן לשנות תב"רים בטולרנס של טולרנס של תב

לפעמים גם נדרשים מעבר אז אפשר לאשר מעבר2 הייתי מאוד שמח לדעת מה 

היה התקציב המקורי שאושר ובעצם מה קורה2 אני גם רואה שלא נכנסים לבניין 

 אוטוטו2 02העירייה2 אנחנו כבר בשנת 

התקציב זה לגבי המתנ"ס, אני  דבר נוסף שהייתי רוצה בבקשה לשאול לגבי 

מיליון הוצאות  0,2יש שמה תקצוב של  0303-רואה שבתקצוב של המתנ"ס ב

למרות שהיו חסרים המון המון פעילויות שלא  0303ואני רואה שהוא בעצם עד 

היה אפשר לעשות זה עדיין עומד על אותו סכום2 אם אפשר לקבל הסבר לדבר 

 הזה2

מיליון  0,2לא היו,  0303-ואירועי תרבות שבעצם בושאלה נוספת לגבי הטקסים  

כמדומני, הסעיף הזה עדיין מופיע ולאן בעצם התקציב הזה נותב2 אלו ₪ 

 השאלות שלי2

ערב טוב2 אני רוצה לשאול בסעיף התקציב הרגיל, בפעולות הכלליות רשום פה,  נ. יעקובי:

תחומי הניקיון, אני מקריא לכם המשך ההשקעה בשירות לתושב ומיתוגו, כגון ב

פינוי אשפה, תשתיות, כבישים, מערכות ניקוז, מוסדות ציבור, אירועים וכדומה, 
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הנגשת מידע בתחומים שונים2 העיקר פה זה המשך השקעה בשירות לתושב 

 ומיתוגו2

אני בא ושואל איך עושים דבר כזה שמקטינים תקציבים לתברואה, לשירות  

בטחון, רישוי ופיקוח על הבניה, פינוי הווטרינרי, לתברואה מונעת, שמירה ו

וניקוז, פיקוח עירוני, חטיבות ביניים, חינוך על יסודי, תחנות אם וילד, כל 

 הסעיפים האלה שהקראתי,

 בטיחות בדרכים2 בטיחות בדרכים2 ר. דוד:

הקטינו להם את התקציבים, גם בטיחות בדרכים, פספסתי2 מצד שני אני גם  נ. יעקובי:

ה לא מגדילים את התקציבים של השיטור העירוני2 אני רוצה רוצה לשאול למ

לספר לכם, זה אולי יישמע קצת לא, אבל תושבים מהעיר הסמוכה אלינו מגיעים 

לאזור שאני במקרה גר בגבעות, בגבעת רם, אבל מגיעים לאזור הגבעות 

ומטרידים נשים ונערות ואין מספיק פיקוח2 מטרידים במלוא מובן המילה וגם 

 י על מקרים לא פשוטים2 ואני חושב שיש מקום להגדיל שמה תקציב2 שמעת

אבל מצמצמים ₪, מיליון  03-כל התקציב עלה, ותקנו אותי אם אני טועה, ב 

בתחומים כל כך חשובים2 אני לא, יש לי דיסוננס, אני לא מצליח להבין את העניין 

 הזה2 

₪ ל חצי מיליון דבר נוסף שאני רוצה לשאול מה הסיבה לתוספת תקציב ש 

אלף שקלים, עכשיו הוא  632-הוא תוקצב ב 0303-למבקר הראשי2 אם ב

מיליון כמעט2 אותו דבר במוסדות הכללים והבנ"מ מדבר על  2,373-מתוקצב ב

מיליון שקל2 אפשר להבין כמה בנ"מ יש כל שנה? זה כל מה שרציתי לשאול2  0,2

 תודה2



   
 30-3666020איגמי:  0322020303ישיבת מועצת עיר מתאריך 

 

 0322020303ישיבת מועצת עיר מיום 

 

17 

יעה אמרו ואני רוצה לחזק את כל הנושא של אני מצטרפת למה שחבריי לס ה. רובין שלם:

תקצוב החינוך בקרית אתא2 חשוב ומשמעותי2 וגם אני רוצה לחזק את הרווחה 

שאני ראיתי שהגדילו את התקציבים ואני חושבת שיש להגדיל עוד יותר, הם 

עושים עבודה חשובה, קדושה ודווקא בשנה כזאת אפילו הייתי מעלה עוד יותר, 

 אני חושבת שהיא חיובית וחשובה2 אבל עצם ההעלאה 

טוב2 תודה רבה2 אין לנו פה משהו להשיב חשבונאית או תקציבית2 השאלות  ע:”י. פרץ, רה

שלכם שנשאלו זה עבודה שוטפת של ההוצאות הכלליות, כפי שאתם רואים את 

ההוצאות הכלליות של העירייה הם בסימן עליה2 יש סעיפים שלא נדרשים השנה 

עודף מהשנה הקודמת ולכן אנחנו, בבחינות שאנחנו עושים אגב לקבל טיפול 

 לאורך כל השנה אנחנו בוחנים מה אפשר ומה לא2

תקורה, כפי שאתה יודע רשת המתנ"סים היא ₪ מיליון  0,2לגבי ההוצאה של  

בעצם מנהלת את כל נושא התרבות והחינוך הלא פורמאלי של העיר קרית אתא 

שם יושבים שם, עיריית קרית אתא במהלך השנה  ולכן מרבית העובדים בתקורה

האחרונה דאגה לא להוציא עובדים לחל"ת, היא דאגה שכל עובדי העירייה לא 

יפגעו, יקבלו את שכרם בזמן שאנחנו נוכל לנהל את העירייה הזאת בשקט 

ובבטח ובעיקר במסגרת של התחלופה האדירה שיש לנו במסגרת הפעילות 

רונה בנושא של החלפות סייעות ומנחים ומדריכים האינטנסיבית שהייתה בקו

ועוד הרבה דברים אחרים2 בתוך כל המסגרת הזאת ההוצאה נשמרה והיא 

 מבוקרת ויש לכם כמובן נציגות ישירה שם שלומדת ויודעת ומכירה2

למבקר העירייה, אנחנו נדרשים בשל גודל ₪ לגבי התוספת של החצי מיליון  

העיר להוסיף כוח אדם סביב המשרד שנקרא מבקר העירייה2 אנחנו כמובן דרך 

הבקרים של משרד הפנים אנחנו כל הזמן מתעמתים כי אנחנו חושבים 

שהרגולציה עושה את העבודה שלה ביתר שאת, בעיקר כשמדובר בקולות 
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יה שהקולות של העירייה הן ידועות, שקופות וזוכות לשבחים מכל גורמי עירי

 משרדי הממשלה2 

ולכן אנחנו כל השנה רושמים, משתדלים להקל וכל כוח אדם נוסף הוא עיקרי,  

כמו שאתה הערת, אתה צודק בהערה שלך, אנחנו משתדלים, גם המבקר עצמו 

ת את הקולות האלה גם מתווכח ואומר אני רוצה לחסוך כי אני יודע לעשו

באמצעות עובדי העירייה עצמם ולכן אנחנו משתדלים שבסוף אם נוחרג להרחיב 

 את משרד מבקר העירייה אז אנחנו נרחיב כי זאת ההוראה וזאת הרגולציה2

לגבי בנין העירייה כפי שאתם רואים אותו, הוא בנין דינאמי, בנין עובד2 אנחנו לא  

"ר הידועה, לפי הכללים2 בנין העירייה גם חורגים מה שנקרא מהוצאת התב

נמצא בביקורת הרגולטורית של משרד הפנים, אנחנו חלק מתוך כל הבחינה 

 הזאת2 

כמו שאתם רואים זה בנין מאוד מיוחד, שרמת העלויות שלו כשנסתכל עליו בסל  

הסופי אנחנו נבין שהוא לא רק משתלם אלא זול יותר מאשר כל בנין אחר, 

בנין מודרני ומיוחד למאה שנים הבאות בכל פרמטר של חישוב,  במיוחד שהוא

בעיקר אם אתה מבין בתחומי בנין, אז נבין שהבניין הזה הוא לעילא ולעילא 

ובעלויות סבירות, ככל שזה נראה גבוה2 אז אני מודה לכולם על ההערות, אני 

 מודה לכולם על,

 לא ענית לי על השאלה לגבי, ר. דוד:

 מה? ע:”י. פרץ, רה

 2 0326-השאלה שלי לא נענתה לגבי התב"ר, מה היה תקציב התב"ר אי שם ב ר. דוד:

להסתכל עליו2 תוציא שאילתא אני אענה  0326אז אנחנו, אין לנו פה את תקציב  ע:”י. פרץ, רה

לך2 מה שאני רוצה לומר לך שאנחנו לא חורגים מהתב"ר, אם יש איזושהי שאלה 
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ם איך התב"רים פועלים ושיש להם גבול שאתה הערת שאתה הסברת לי פע

 מסוים בהגדלה שלהם וכו', אנחנו לא חורגים מהוראות התב"ר2 

שנייה רגע2 יש פה ישיבת מועצת עיר, אנחנו דנים בתקציב העירוני2 יש פה  ר. דוד:

הרבה כסף של בנין העירייה2 השאלה שלי הייתה פשוטה מה היה הסכום של 

, אני לא חושב 0326-אומר אנחנו לא ב התב"ר הזה כשפתחו אותו2 אתה

אלף שקל שאף אחד לא זוכר מה היה הסכום  73שאיזשהו תב"ר קטנצ'יק של 

 022שלו, בטח לא רו"ח שיושב פה איתנו ומציג את 

-התייחסתי, גמרנו2 הנושא הובן2 אתה יכול לחזור על זה עשר פעמים2 התב"ר ב ע:”י. פרץ, רה

קיים דיון על הנושא הזה גם נביא אותו2 תשאל אנחנו נוכיח אותו2 תרצה ל 0326

שאילתא, תקבל מה היה התב"ר, תוכל לדעת כל פרופורציה2 נכון לעכשיו זה 

התקציב של בנין העירייה כפי שהוא מובא כאן והוא עומד בכל הפרמטרים 

 החוקיים2

כמפורט להלן:  0302הצעת החלטה: מחליטים לאשר את תקציב העירייה לשנת  

₪ מיליארד  0,022אלש"ח2 תקציב פיתוח על סך  076,022ל על סך תקציב רגי

 0302לאישור בשנת ₪ מיליון  22מהם ₪, מיליון  233-כולל הלוואות בסך של כ

 מהבנקים,

 לא ייאמן2 לא ייאמן2 ר. דוד:

אחד או יותר, הפועלים, לאומי, מוניציפאלי, בנק דקסיה לשעבר, דיסקונט, מזרחי  ע:”י. פרץ, רה

מיליון והלוואה לצורך אשראי בנקאי  222,322 תקציב קרנות על סך ואיגוד

 030עפ"י סעיף  0302אחוז מהתקציב לשנת  2בבנקים השונים בגובה של 

תקציב העירייה לשנת נגד2  0בעד2 מי נגד?  20לפקודת העיריות2 מי בעד? 

 2 תודה רבה2 אושר ברוב קולות 0302
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 נוכחים:

 חברים:

 ראש העיר  -   מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -  עו"ד מימון טולדנו

 סגן ראש העיר  -   מר אריה מיזלס

 חבר -   מר אריה נחום

 חבר -   מר ציון אסולין

 חבר -  מושיאשווילימר סימון 

 חבר -   מר רואי דוד

 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר -   מר ניר יעקובי

 חבר  -   מר עופר מועלם

 חבר -   מר עופר ברבי

 

 ישיבת מועצת עיר שלא מן המניין קרית אתא מס' 

 תשפ"אט"ו בטבת  ,30.12.2020 ד', ביום
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 חברה -  ברגר-עו"ד עטרה מירב

 חבר -   מר אלי ניר

 חבר -  עו"ד עמנואל סולומונוב

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חברה - גב' רחל אסרף

 רשמה:

 עוזרת רה"ע -  גב' סימה הירשל

 סגל:

 מנכ"ל העיריה -   מר בני חזן

 היועצת המשפטית  -   עו"ד קרן רוזליס

 מהנדס העיר  -   מר שמעון דניאל

 מבקר העיריה -   מר אלישע שלם

 יועצת רה"מ למעמד האישה -   גב' פרידה אורן

 משרד רו"ח זיצר  - זיצר יעקב

 :לא השתתפה

 סגנית ראש העיר  - עו"ד עדנה שטריק

 על סדר היום:

 .2012דו"ח מבקר העירייה לשנת  .1

 2012 –מצ"ל החסן נייד )דיסק און קי( דוח שנתי  - 
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 מצ"ל פרוטוקולים של הועדה לענייני ביקורת  - 

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

אנחנו עוברים לישיבה הבאה2 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שלא מן  ע:”י. פרץ, רה

 המניין2 

 

 2012. דוח מבקר העירייה לשנת 1

 2 היו"ר סימון, בבקשה03222דוח מבקר העירייה לשנת  ע:”י. פרץ, רה

ערב טוב לכולם2 ראשית לפני שאני מתחיל במהותם של דברים, אני רוצה  ס. מושיאשווילי:

מבקר העירייה, עו"ד אלישע שלם, הן על הדוח המפורט והיסודי והן על להודות ל

ההנגשה של המידע במשך כל השנה בדיוני הועדה שקיימנו2 בנוסף אני רוצה 

 להודות לחבר הועדה לעטרה, לרואי, לעמנואל2 

 ועדנה2 שכחת את עדנה2 ר. דוד:

 ם אבל הפעם לא שכחתי2 אני בדרך כלל משתדל לא שוכח2 לפעמים שוכחי ס. מושיאשווילי:

 למה? היא לא נכחה? ה. רובין שלם:

2 הועדה מאשרת 0322אני מתחיל עם דוח הממונה על פניות הציבור לשנת  ס. מושיאשווילי:

ומקבלת את ממצאי הדו"ח2 בהתאם לבקשתי בזמנו הציג מבקר העירייה את 

הועדה תהליך קבלת התלונות, הן המוצדקות והן אלה שנמצאו שלא מוצדקות2 

התרשמה מהליך הגשת תלונה, החל מהגשת התלונה דרך הטיפול בתלונה 
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באמצעות המחלקות כנגדן הוגשה התלונה וכלה במענה באמצעות הממונה והם 

 הגישו תלונה2

הועדה מבקשת להדגיש כי רוב התלונות המוצדקות נמצאו כנגד מחלקת  

ות העיר, עליהם יש התפעול ככל הנראה מליקויים מתמשכים בתחום הניקיון וחז

לתת את הדעת ולעשות לצורך תיקון התלונות במחלקה2 הועדה ממליצה 

 למועצת העיר לקבל את ממצאי הדוח2 

של משרד הפנים2 הועדה  0323נעבור לממצאי דוח ביקורת מפורט לשנת  

לענייני ביקורת ממליצה למועצת העיר לקבל את ממצאי הדוח אשר נערכה 

עות משרד רו"ח גרסט שדה קירזון ונג'אח השוכן מטעם משרד הפנים באמצ

 בחיפה2 

כמו כן מצוין הממצא העיקרי שהועלה בביקורת השנה רישום דיווח כספי  

להתקשרויות2 העירייה לא טיפלה בהתקשרות עם נותן שירותים שחודשה בשנת 

בהתאם לנוהל הנדרש ע"י משרד הפנים2 תגובת העירייה הייתה שהם  0323

ועל כן לא היה צורך להחיל עליו את  0323ם היה בתוקף בשנת סבורים שההסכ

הנוהל שנקבע ע"י משרד הפנים2 עם זאת לאור הערת הביקורת פועלת העירייה 

 להחיל על התקשרות זאת את ההוראות2

לעניין מעקב אחר ליקויים2 א' ביצוע תקציבי פיתוח לא תוקן עקב עמדת העירייה  

כל תב"ר2 ב' מנגנוני בקרה וביקורת פנימית לא כי לא נדרש פתיחת חשבון עבור 

תוקן, חלק מועדות החובה של מועצת העיר לא התכנסו2 ג' מערך השכר 

והעסקת העובדים בעניין חובות של עובדים נאמר ע"י הגזבר מר רוזנפלד 

כי ההליכים המשפטיים מוצו ורוב החובות הם  0322בישיבה של חודש פברואר 

בעניין צבירת חופשות של עובדים נאמר כי לא ניתן לממש בכינוס נכסים2 כמו כן 

 או להמיר את החופשות בכסף2
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2 הועדה לענייני ביקורת התכנסה ודנה 0322נעבור לדוח מבקר העירייה לשנת  

בעניין התכנסות מליאת מועצת העיר  0322בדוח מבקר העירייה לשנת 

 וועדותיה וכן ניהול ותפעול אתר האינטרנט העירוני2

ידוע מועצת העיר נעזרת בוועדות אשר מתכנסות ודנות באופן פרטני, כל ועדה כ 

בנושאים שלה2 ישנן ועדות חובה וועדות רשות2 הועדה ביקשה מהמבקר להוסיף 

בדוח את שמות חברי המועצה וחברי הועדות השונות בשים דגש על נוכחותם 

 של חברי המועצה בישיבות, בישיבות מועצת העיר וועדותיה2 

כידוע חברי מועצת העיר הינם עובדים בהתנדבות ויחד עם זאת זו זכות וחובה  

גם יחד להיות נבחרי ציבור ומשרתי ציבור אשר בחר בנו להיות להם לשליחים2 

לא למיותר לציין כי למבקר העירייה אין סמכות להטיל סנקציות כלשהן על חברי 

הבחירות בנוגע  המועצה, למבקר המדינה הרשות להטיל סנקציה בתקופת

 למימון מפלגות2

יצוין כי רובם המכריע של חברי המועצה ממלאים את זכותם הדמוקרטית  

 וחובתם כנבחרי ציבור המתייצבים לישיבות מועצת העיר וישיבות הועדות2 

הועדה מבקשת בכל פה מאת חברי המועצה כולם ומאלו אשר התקשו מעט ולא  

התייצבו לישיבות להשתדל להתייצב לישיבות המועצה ולישיבות הועדות2 כאן 

 ציטטתי את אמרת חז"ל אין מזרזים אלא את המזורזים2 

בעניין ניהול ותפעול אתר האינטרנט העירוני ממליצה הועדה למועצת העיר  

מצאי הדוח תוך שימת דגש על יישום המלצות המבקר בתחום2 לקבל את מ

חשוב לזכור כי כלי זה מאפשר מתן שירותים יעילים תוך שימת דגש על זמינות 

 ומהירות לטובת התושבים2 

 תודה רבה לסימון2 יש מישהו שמבקש להעיר הערה? כן2  ע:”י. פרץ, רה
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2 הנושא הראשון זה בעצם החוק2 יש שני נושאים שאני מבקש להתייחס אליהם נ. יעקובי:

בחוק רשום, סליחה רגע, אני רק אשלוף את זה עוד פעם2 חוק הרשויות 

הממונה  :22המקומיות ממונה על תלונות הציבור, כפי שמצורף פה לדוח, סעיף 

על תלונות הציבור יגיש לראש הרשות המקומית ולמועצת הרשות המקומית דין 

במאי בכל שנה2 אנחנו בסוף דצמבר2  2-וחשבון על פעולותיו לא יאוחר מ

המועצה תקיים דיון בעניין הדין וחשבון בתוך חודשיים מיום שהוגש לה2 זו הערה 

 ראשונה2

לגבי כמות התלונות שהתקבלו2 אנחנו רואים שמחלקת הנדסה, מחלקת כספים  

ומחלקת תפעול יש עליה, סליחה2 יש פה ירידה בתלונות אבל בכל זאת היינו 

דעת כמה מהן היו מוצדקות ולא מוצדקות, זה משהו שיכול להוסיף יותר רוצים ל

להבין, כי מה שפורסם פה זה סך הכול התלונות ולא מה מוצדק או לא מוצדק, כי 

תלונות אבל אולי אף אחת מהן לא מוצדקת או  22אני רואה פה בהנדסה 

 ההיפך2 זו הערה2

יקון, לא דברים מהותיים אבל עכשיו אני מצאתי מספר טעויות, רק טעויות של ת 

אני רוצה לציין אותם2 ועדת בטיחות בדרכים חבר הועדה הוא רואי ולא הילה2 

לא התכנסה בכלל, לא כמו שרשום פה שהתכנסה פעם אחת2  0322-והועדה ב

 03222-לגבי ועדת בטחון היא לא התכנסה בכלל מ

 כן2  22 ד מ. טולדנו:”עו

 אתה יודע מה? נ. יעקובי:

 התכנסה2 22 . טולדנו:ד מ”עו

חברים, היחידי  0אתה יודע מה יכול לחזק את הטענה שלי? שבוועדה הזו יש  נ. יעקובי:

 שהשתתף בה זה אתה2 היחידי2 רשום פה שחור על גבי לבן2 
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 הייתה עוד פעם2 22-אבל ב ד מ. טולדנו:”עו

לוועדת אתה היחידי שהשתתפת בישיבה, בוועדה2 אנחנו לא קיבלנו זימון  ר. דוד:

 זהירות בדרכים2

 אבל זומנו כל החברים2 ד מ. טולדנו:”עו

 טוב, לא משנה2 זה טיעון לא מבוסס כרגע2 בואו נמשיך, כן2 ע:”י. פרץ, רה

אני רוצה להמשיך עם ההערות2 אותו דבר ועדת בטחון לא התכנסה בכלל2 רשום  נ. יעקובי:

עדת איכות הסביבה שהתכנסה פעם אחת וגם אף אחד מהנציגים לא היה2 לגבי ו

יש טעות בשם, רשום עו"ד אלי ניר אבל הטעות זה אני אמור להיות, אתם 

 התבלבלתם בשמות2 ונכון, אנחנו התכנסנו פעמיים, אין שום בעיה עם זה2

לגבי ועדה להנצחת זכר נרצחי טרור, רשום שהילה אמורה להיות פה אבל זה  

 רואי ולא הילה2 

 כנסה2והיא גם לא הת ה. רובין שלם:

חברים, היא  2והיא גם לא התכנסה בכלל2 ועדה לקידום מעמד הילד קיימים בה  נ. יעקובי:

הם אכן נוכחו כי  6-מתוך ה 0-לא התכנסה בכלל2 אני לא יודע למה רשום פה ש

 היא לא התכנסה בכלל והחברה בה זו הילה ולא אני2

ה פעם אחת ועדה למיגור אלימות היא לא התכנסה בכלל ורשום שהיא התכנס 

ומי שאמור להיות בה זה רואי דוד ולא אני2 הועדה למאבק בנגע בסמים מסוכנים 

היא לא התנסה בכלל, אמור להיות בה רואי דוד ולא אני2 ועדת מל"ח התכנסה, 

 פעמים ועד כמה שאני רואה פה, 6רשום פה 

 היא מתכנסת פשוט בבוקר2 ה. רובין שלם:
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קר אבל יש פה איזושהי בעיה וצריך לציין את זה, בגלל היא מתכנסת בשעות הבו נ. יעקובי:

 זה הנוכחות היא די דלה וצריך להתחשב בעניין הזה2 

ולאחר כל התיקונים האלה ואני אעביר לך אותם, אין שום בעיה, אני בסיכום  

עיקרי ממצאים ניסיתי להבין באמת מה קורה עם הועדות האלה2 מספירה 

 203 זאת אומרת 22מתוך  6, 0322-בכלל ב ועדות לא התכנסו 6פשוטה שלי 

 אחוז2

החוק אומר שכל רבעון ועדה אמורה להתכנס, ועדת חובה אמורה להתכנס בכל  

לא התכנסו בכלל2 אני לא אוסיף על זה, אני חושב שאתם מבינים לבד  6רבעון2 

את העניין הזה2 אני קודם כל שמח שבאמת התייחסת לנושא של הועדות, 

 הם מינוריים, לא משמעותיים2  התיקונים האלה

הנושא פה שהוא משתקף מהדוח הזה שהועדות לא מתכנסות כראוי ובזמן  

והייתי שמח אם אתה תשקיע את השנה הקרובה לכל ההתייחסות לנושא של 

 שאילתות, הצעות לסדר, כל הנושא הזה תתמקד בזה2 תודה2

 תודה רבה2 מחליטים לאשר את המלצות, ע:”י. פרץ, רה

 אני רוצה להתייחס2 ובין שלם:ה. ר

 את רוצה להתייחס לנושא? ע:”י. פרץ, רה

 בוודאי2  ה. רובין שלם:

 אוקי2  ע:”י. פרץ, רה

אני רוצה להמשיך את מה שניר אמר לגבי הועדות2 אמרת שזה חסר ביסוס, יש  ה. רובין שלם:

 לי הוכחה,
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אמרתי שכינוס הישיבה שלך אין את המידע הוא לא מבוסס2 את יכולה להגיד  ע:”י. פרץ, רה

שלא השתתפו אנשים או שלא קיבלתם זימון וכן קיבלתם זימון ולכן זה לא 

 מבוסס2 זה מה שהערתי2 זאת ההערה ונא להתייחס למה שאני אומר,

 אז הנה אני מתייחסת, ה. רובין שלם:

 בכבדות ראש2 ע:”י. פרץ, רה

 זה מאוד מבוסס2 אני אסביר2  ן שלם:ה. רובי

 זה מבוסס2  נ. יעקובי:

 אני אסביר2 ה. רובין שלם:

 זה דווקא מאוד מבוסס2 נ. יעקובי:

זה מבוסס ואני אסביר2 העוזרת שלך, סימה, אישה מאוד נחמדה בתחילת  ה. רובין שלם:

הקדנציה לפני כל ישיבת ועדה שלחתי לך שאלון, יש את הועדה הזאת והזאת, 

מי הנציג שלך? ואמרתי לה את שם הנציג2 אז לגבי כל הועדות האלה מעולם לא 

שאלו אותי מי הנציג, מעולם לא קיבלתי זימון, לא אני ולא החברים2 ולכן אני 

 באה ואומרת שהדברים האלה זה בעיניי בושה, זה לא משהו קטן2 

 הילה, ע:”י. פרץ, רה

 אני מבקשת שלא תפריע לי2  ה. רובין שלם:

 הילה, ע:”י. פרץ, רה

 אני באה ואומרת שזאת בושה וחרפה, זה לא יכול להיות, ה. רובין שלם:

את מדברת שטויות2 את פשוט מדברת שטויות2 את לא מבינה שום דבר2 את  צ. אסולין:

 פשוט לא מבינה2 אם היית מבינה, 
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 לא לרמה שלנו2 אני מצטערת2 ה. רובין שלם:

 רמת מועצת תלמידים, אמרתי לך את זה2את לא לרמה, את ב צ. אסולין:

 בכל אופן אני באה ואומרת שיש פה נתונים מבוססים, ה. רובין שלם:

 את פשוט רמה של מועצת תלמידים2 צ. אסולין:

 המבקר, אתה אמור לבקר את זה ולא יכול להיות, ה. רובין שלם:

 איזה שטויות תגידי לי, הועדות מתכנסות,  צ. אסולין:

שיהיו פה ועדות שבעצם, ראש העיר, זה הגיוני מה שקורה פה? זה בושה  :ה. רובין שלם

 וחרפה2

 אל תעני לו2 ע:”י. פרץ, רה

 זה בושה וחרפה2  ה. רובין שלם:

 תמשיכי2 ע:”י. פרץ, רה

מה שאני באה ואומרת לא קיבלתי שום זימון2 אני רוצה לראות הוכחה שקיבלתי  ה. רובין שלם:

איזשהו זימון2 יש ועדות ששאלו אותנו מי הנציגים וברגע ששולחים לנו זימון 

 אנחנו הולכים לכל ועדה וועדה2 

ולכן אני באה ואומרת אנחנו מבקשים כששולחים לנו זימון לעשות את האישור  

במייל בשביל להוכיח שבאמת זימנו אותנו, להוכיח שבאמת מסירה עם זימון 

 הדברים האלה קורים2

בנוסף, ופה מימון שהוא יו"ר המתנ"ס בכל ישיבה שקורית במתנ"ס זו דוגמא2 מה  

קורה? שולחים הודעה, שולחים זימון, מתקשרים האם אתם מגיעים? למה זה 

יכולים להתקשר  לא קורה פה בוועדות? חסר אנשי צוות? מלשכת מנכ"ל לא
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לחברי המועצה לשאול אם הם מגיעים? למה הם לא הגיעו? עובדה שלא קורה, 

לא מקבלים זימונים, לא מקבלים את הדברים האלה2 תלמדו מאיך שהמתנ"ס 

 מתנהל ומזמן את החברים שלו2 ויש לתקן את הדברים האלה2

 יופי2 תודה2 ע:”י. פרץ, רה

 ו את זה2או להוכיח ששלחתם לנ ה. רובין שלם:

הילה, תודה רבה על ההערות שלכם2 אני מקבל את ההערות שלכם2 באותה  ע:”י. פרץ, רה

נשימה אני גם לא רוצה לבדוק כמה אנחנו זימנו אתכם לישיבות ועדה ולא 

 הגעתם לישיבות הועדה2

 אין שום בעיה2  ה. רובין שלם:

 יעקב, למה אתה אומר, ר. דוד:

 אין שום בעיה2  ה. רובין שלם:

 וכדי שלא נהיה, ע:”י. פרץ, רה

 אין שום בעיה2  ה. רובין שלם:

סליחה רואי, אל תפריע לי2 וכדי שלא נהיה שם אני מקבל את ההערות שלכם,  ע:”י. פרץ, רה

אני מבקש מכל ראשי הועדות לקיים את ישיבות הועדות בהתאם לחוק, עפ"י 

הוא הליך טכני  הזימון, ויש לזמן את כל החברים והדגש נוסף2 ההליך כאן

לחלוטין, אם זו הסיבה ללמה לא מגיעים, אנחנו ההיפך, נזמין ביתר שאת את 

 האנשים כדי שהם יגיעו ואני מקווה מאוד שהם יבואו לישיבות הועדה2 

אני מבקש לאשר את מסקנות, המלצות והחלטות ועדת הביקורת לדוח מבקר  

כפי  026203-וה 0623203כפי שפורטו בישיבותיה מיום  0322העירייה לשנת 
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שמצורף בזאת2 מי בעד? פה אחד אנחנו מאשרים את מסקנות, המלצות 

 והחלטות ועדת הביקורת2 

 לא, לא, לא2 יעקב, אנחנו נמנעים2 אני מבקשת, ה. רובין שלם:

 אבל הצבעת עכשיו2 את רוצה להימנע פתאום? ע:”י. פרץ, רה

 אני מבקשת, ה. רובין שלם:

י אחזור על ההצבעה2 מי בעד לאשר את מסקנות, המלצות והחלטות דוח אז אנ ע:”י. פרץ, רה

 המבקר? 

 אנחנו מבקשים רק לתקן את, נ. יעקובי:

 2 טוב2 אני מודה לכם2 נמנעים 0בעד2 מי נגד? מי נמנע?  20 ע:”י. פרץ, רה

 

 סוף הישיבה
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 נוכחים:

 חברים:

 ראש העיר  -   מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -  עו"ד מימון טולדנו

 סגן ראש העיר  -   מר אריה מיזלס

 חבר -   מר אריה נחום

 חבר -   מר ציון אסולין

 חבר -  מר סימון מושיאשווילי

 חבר -   מר רואי דוד

 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר -   מר ניר יעקובי

 חבר  -   מר עופר מועלם

 חבר -   מר עופר ברבי

 

 ישיבת מועצת עיר מן המניין קרית אתא 

 תשפ"אט"ו בטבת  ,30.12.2020 ד', ביום
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 חברה -  ברגר-עו"ד עטרה מירב

 חבר -   מר אלי ניר

 חבר -  עו"ד עמנואל סולומונוב

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חברה  -   גב' רחל אסרף

 :רשמה

 עוזרת רה"ע -  גב' סימה הירשל

 סגל:

 מנכ"ל העיריה -   מר בני חזן

 היועצת המשפטית  -   עו"ד קרן רוזליס

 מהנדס העיר  -   מר שמעון דניאל

 מבקר העיריה -   מר אלישע שלם

 יועצת רה"מ למעמד האישה -   גב' פרידה אורן

 משרד רו"ח זיצר _ זיצר יעקב

 :לא השתתפה

 סגנית ראש העיר - עו"ד עדנה שטרניק

 

 על סדר היום:

 הצעה לסדר יום: .1
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 )הילה(שעות קבלת קהל במחלקת הגביה  

 2020דוח רבעוני כספי ספטמבר  .2

 :12.12.2020אישור החלטות ועדת הכספים מיום  .3

 אש"ח עפ"י הפירוט: 20שיקום חצרות גנ"י בסכום  2223הגדלת תב"ר  3.1 

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר  מקורות מימון  

  020  20  000 קרנות הרשות  

 020  20  000  סה"כ 

 אש"ח, עפ"י  10,000הקמת בנין העירייה בסכום  2110ת תב"ר הגדל 3.2 

  הפירוט: 

 הגדלה/הקטנה הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 31,010 1,133 23,222 קרנות הרשות

 10,002   10,002 תקציב רגיל

 22,3,2 2,3,2 22,000 מלוות

 222,,  222,,  משרד הפנים

 000  000 השתתפות בעלים

 123,000 10,000 112,000 סה"כ

   

 גן רעות, בי"ס יסודי בית יעקב  פתיחת תב"ר נגישות פיזית פרטנית: 3.3

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 02ובי"ס שפרינצק בסכום  

 תב"ר לאישור  מקורות מימון  
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  02  משרד החינוך  

 02   סה"כ 

 עפ"יאש"ח,  10פתיחת תב"ר עיצוב מרחבי למידה בי"ס גורדון בסכום  3.2 

 הפירוט:  

 תב"ר לאישור  מקורות מימון  

 10  משרד החינוך  

  10   סה"כ  

 אש"ח, עפ"י 212פתיחת תב"ר מערך טכנולוגי בגנים ציבוריים בסכום  3.0 

  הפירוט:  

 תב"ר לאישור  מקורות מימון 

 020 משרד לביטחון פנים  

 122  קרנות הרשות  

 212   סה"כ  

 החינוך בעיריית קרית אתא.מינוי ראש מנהל ראש  .2

 אישור מורשי חתימה בביה"ס פינסקר: .0

 20202220גב' שרית אברהם רוזנהיימר ת.ז.  המנהלת 

  21,01020גב' שרונה יחיא ת.ז.  המזכירה 
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 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המניין2  ע:”י. פרץ, רה

 

 הצעה לסדר יום: .1

 קהל במחלקת הגביה )הילה(שעות קבלת 

על סדר היום ההצעה לסדר יום שעות קבלת קהל במחלקת הגביה2 אני שוב  ע:”י. פרץ, רה

מזכיר יש לדבר על הנושא בלבד, מדוע עכשיו רוצים אותו2 אם נחליט להכניס את 

זה לסדר היום יינתן רשות הדיבור להסביר ולפרט כדי שנוכל להשתכנע2 אז 

 ואחר כך נחליט2 בבקשה, מי רוצה לדבר?קודם כל מדוע ולמה 

 רואי2 ה. רובין שלם:

 רואי בבקשה2 זו הצעה שלך, רואי? ע:”י. פרץ, רה

 של כולנו2 ה. רובין שלם:

של כל הסיעה, אני מציג אותה2 אוקי2 קודם כל אני רוצה לציין שההצעה לסדר  ר. דוד:

שלחנו אותה חודשים אחרי ש 2-0 זאת אומרת שנה ו222220322-הזו נשלחה ב

ההצעה הזאת עולה לסדר עכשיו2 אז קודם כל אם אפשר לקבל, ראש העיר, את 

ההתייחסות של היועצת המשפטית לעניין הזה, היא יושבת פה איתנו, מדוע 

 חודשים עולה רק כעת בישיבה הזאת2 0-ההצעה לסדר שנשלחה לפני שנה ו
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יין2 אתם ביקשתם להעלות את רואי, תעצור רק שנייה כדי שלא תחטא בענ ע:”י. פרץ, רה

ההצעה, אנחנו העלינו אותה בישיבת מועצת עיר2 אתם לא הופעתם בישיבת 

 מועצת העיר ולכן מן הסתם היא לא נדונה2

 באיזה תאריך? ה. רובין שלם:

 אז זה כן עלה ואתם לא הגעתם2 ע:”י. פרץ, רה

 זה לא נכון2  ה. רובין שלם:

 לא נורא2 ע:”י. פרץ, רה

 זה לא נכון2 שלם:ה. רובין 

 תמשיך תדבר על הנושא2 בבקשה ממך בלי הערות2  ע:”י. פרץ, רה

 זה לא נכון2 זה לא נכון2 ה. רובין שלם:

 אבל זה מהותי2  ר. דוד:

 זה עלה לסדר יום, לא הגעתם2 לא באתם2 ע:”י. פרץ, רה

 מכן2אם זה עלה לסדר יום ולא הגענו היה אפשר להעלות אותה בישיבה שלאחר  ר. דוד:

 לא, לא, לא, אני לא מנהל, ע:”י. פרץ, רה

 או בישיבה לאחר מכן או בישיבה לאחר מכן2 ר. דוד:

 רואי, ע:”י. פרץ, רה

 03222או לאחר מכן2 היו מספיק ישיבות מועצה מספטמבר  ר. דוד:

 אתה רוצה לחזור לפרוצדורה כרגע? העלית שאלה, ביקשת2 ע:”י. פרץ, רה
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 זה עניין מהותי2 ר. דוד:

 לא, זה לא מהותי2 אתה העלית את זה עכשיו,  ע:”י. פרץ, רה

 אוקי2 אני אתייחס2 ר. דוד:

 אנחנו העלינו, לא באתם2  ע:”י. פרץ, רה

אוקי2 כדי שהדבר הזה לא יחזור, ראש העיר, שאנחנו שולחים הצעות לסדר והן  ר. דוד:

ני מספר עולות באיחור רב, אז יש כרגע עוד שלוש הצעות לסדר שממתינות לפ

חודשים2 אנחנו מבקשים להעלות אותן בישיבת המועצה הבאה2 עפ"י חוק אפשר 

להעלות עד ארבעה הצעות לסדר בישיבת מועצה אחת2 זאת אומרת אין בעיה 

 של פקק בהצעות לסדר2 אפשר להעלות אותן ולא לחכות חודשים רבים2 

זה עדיין  לגבי ההצעה לסדר אנחנו בעצם, שעות קבלת קהל שנוגעות, כיום 

רלוונטי, במחלקת גביית הארנונה בעיר בעצם מאוד מאוד מצומצמות, מצאנו כי 

ימים בשבוע ורק פעם אחת אחה"צ וגם שעות  0שעות קבלת הקהל ניתנות רק 

 העבודה במענה הטלפוני מאוד מאוד מצומצם2 

רק כדי שנוכל להיות מסונכרנים מחלקת הגביה עובדת בימי ראשון, שני, רביעי  

חמישי בשעות הבוקר משמונה עד אחד וביום שני יש עוד שעתיים אחה"צ2 יום ו

 שלישי אין קבלת קהל בכלל2

מבדיקה שערכנו ברשויות שכנות פה קרובות כי אפשר להשוות את זה בעצם רק  

לשכנים שלנו, שמה דרך אגב האוכלוסייה יותר קטנה מקרית אתא, יש בעצם 

סף לזה, אגב גם בקרית ביאליק, גם בקרית קבלת קהל כמעט בכל יום בשבוע ונו

מוצקין, גם בקרית ים, בנוסף לזה יש מענה טלפוני זמין כל השבוע, כל שעות 

 היום בכל השבוע2
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אנחנו חושבים שאם כמו שרשום בספר התקציב, אם אנחנו רוצים לנתב את  

השירותים לציבור, דרך אגב זה במיוחד בתקופה הזאת נכון כשאנחנו נמצאים 

ורונה ויש עניין של תו סגול וקשה לקבל הרבה אנשים, צריך להרחיב את בק

שעות קבלת הקהל במחלקת הארנונה כבר עכשיו ובעצם לאפשר לציבור להגיע 

ולהסדיר את ענייניו2 אפשר בתיאום תור מראש ולהגיע במהלך השבוע גם 

 בבוקר וגם אחה"צ, בכל ימות השבוע, וגם לתת מענה טלפוני רחב יותר2 

טוב2 אני לא מוצא שום הסבר מיוחד לנסות להעלות את זה לסדר היום  ע:”י. פרץ, רה

מהטעמים שהגביה בקרית אתא נותנת מענה ושירות מלא2 אחוזי הגביה בקרית 

אתא הם מהטובים ביותר שיש מבין הרשויות כאן באזור2 אנחנו עדים בעיקר 

ת שלנו, שיש שמרבית הגביה שלנו נעשית באמצעות המערכות הדיגיטליו

 אפשרות של גביה מאוד מאוד טובה2 

אנחנו לא מוצאים סיבה מיוחדת ובעיקר דווקא בתקופת הקורונה שהקופות הן  

 סגורות ואין כל כך רצון, אף תו סגול שיש בהתאם לזמנים שיש, 

 למה לתת שירות? ר. דוד:

סדר היום2 מי בעד לא הזמנים הם מספיקים זמן ולכן אני מבקש להסיר את זה מ ע:”י. פרץ, רה

2 תודה נמנע 2נגד2 מי נמנע?  0בעד2 מי נגד?  20להעלות את זה לסדר היום? 

 רבה2 

 

 2020דוח רבעוני כספי ספטמבר  .2

 2 זיצר בבקשה03032אני עובר לסדר היום הבא דוח רבעוני כספי ספטמבר  ע:”י. פרץ, רה

 ערב טוב לכולם2 אנחנו פותחים את מאזן2  ח י. זיצר:”רו
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 תשתמש במיקרופון בבקשה2 דובר:

עם המאזן, אנחנו  0322203-ערב טוב לכולם2 אנחנו פותחים את הדוח הכספי ל ח י. זיצר:”רו

 2320רכוש שוטף, כאשר הסכום הדומיננטי הוא ₪ מיליון  7223רואים במאזן 

הכנסות בעיקר ממשרדי ממשלה2 ₪ מיליון  2322קופה ובנקים2 יש לנו 

בהשקעות ממימון קרנות נראה את זה גם בפסיב עוד  2320בהשקעות יש לנו 

 2 בהשקעות מיועדות לפי סעיף קרן עבודות פיתוח ועודפי התב"רים72202

2 הגרעון בתקציב הרגיל הולך ופוחת 03222סך הכול הרכוש השוטף והשקעות  

עקב העודף  320-בתחילת השנה, אפשר לראות את זה בטור המקביל, ל 322-מ

 032ספטמבר -בתקופה ינואר 0303שהיה בשנת 

-חייבים בגין מיסים, אגרות והיטלים ו 00622החשבונות המקבילים מצביעים על  

אז אין לעירייה משיכות יתר  עומס המלוות2 אם אנחנו עוברים לפסיב 202

 2620בבנקים2 ההכנסות המתוקצבות שטרם שולמו, קרי התחייבויות שוטפות 

לספקים וזכאים שונים, גם בגין תקציב רגיל  0626בגין שכר ומוסדות שכר ועוד 

 2 2620וגם בגין תב"ר והתקציבים הלא מתוקצבים שזה פיקדונות הכנסות מראש 

2 בתב"רים יש לנו 2322, יש לנו קרן עבודות פיתוח מבחינת קרן עבודות פיתוח 

2 נחבר 0320בניכוי הגירעונות של התב"רים הזמינים  6020עודפים זמניים של 

 2 6622-את כל המספרים נגיע ל

והקרנות  20222סך הכול ההתחייבויות השוטפות בקרן הפיתוח עודפי תב"רים  

אותם גם בצד האקטיב2  , ראינו223 הקרנות המתוקצבות 6הבלתי מתוקצבות 

פה יש את פירוט קרנות רשות כפי שאמרתי אותם מקודם2 סך הכול התקציב 

, הביצוע 202220 והביצוע בהכנסות 200022 החלק היחסי 022המאושר היה 

 2 ₪220, 2 העודף היה חצי מיליון 02322בהוצאות 
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לא אפשר לראות פה אולי שני תהליכים מאוד מאוד דומיננטיים שהארנונה  

עמדה בכל התקציב עקב נושא הקורונה2 מצד שני גם קיבלנו מענקים מיועדים 

במסגרת ההנחות שנתנה הרשות עפ"י החלטות הממשלה שכנגד זה גם קיבלה 

 את מענק הקורונה2 

אפשר לראות שגם בנושא של פעולות כלליות עקב הנושא של הקורונה היה  

, מצד שני גם משרד החינוך מימוש חלקי2 אפשר גם לראות בנושא של החינוך

הכנסות, חצי מיליון  02220הוצאות מול  02323היה בהם שינויים, ובסך הכול 

 שקל עודף2 

2 אם אני 2227 עודף בתקופה 20722 תשלומים 0623בתחום הפיקוח תקבולים  

, מחבר את שני המספרים, מקבל 620לוקח את היתרה הזמנית לתחילת שנה 

 וכמו שראיתם את זה גם במסגרת המאזן2 שאתם רואים 222220-את ה

הטור הבא של התב"רים זה אותם הנתונים, אבל מפולח לפי נושאים2 אפשר  

שראינו אותם גם במאזן וגם  22,220לראות פה בסוף הטבלה, בטור השמאלי, 

 בטור הקודם2

הייתה גביה 2₪ מיליון  2322-מבחינת מאזן הגביה, הייתה גביית פיגורים של כ 

פה אגב אפשר לראות בהשוואה 2₪ מיליון  3, כולל מראש 22022של כוללת 

לתשעת החודשים הקודמים גביה יותר נמוכה, כמו שציינתי כי ניתנו הנחות 

 ומשבר הקורונה השפיע על הגביה2 מצד שני גם היה את המענק הממשלתי2

זה המגורים2 בקרית  232, מתוכם 032אפשר לראות במסגרת שומת הארנונה  

 אחוז מכלל השומה2 23-המגורים מהווים יותר מאתא 

משרות  2,200, בפועל אנחנו עם 2,200מבחינת כוח אדם, סך הכול כוח האדם  

ספטמבר, שינויים מינוריים בחלק מהמרכיבים, כאשר השינוי הדומיננטי -בינואר
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אנחנו יכולים לראות פה את נושא החינוך2 מה שציינתי גם בדיון על התקציב, 

 בקרית אתא יש כמות לא מעטה, בעיריית

 המיקרופון הפסיק לעבוד, לא שומעים אותך כל כך2 דובר:

משרות גמלה שירדו2 אגב זה  2222 יש 220גמלאים, עכשיו זה  222סליחה2 יש  ח י. זיצר:”רו

לא מספר גמלאים, זה מספר משרות של גמלאים, יכול להיות שזה יותר גמלאים 

ד זה משרה2 אם יש לכם שאלות אני אשמח כי בוודאי שהגמלאים לא כל אח

 לענות2 

תודה רבה ליעקב זיצר, רו"ח שמלווה אותנו, על היותך שותף להכנת התקציב  ע:”י. פרץ, רה

 2  0303של הרשות וגם על ההסדר של הדוח הרבעוני לספטמבר 

 :12.12.2020אישור החלטות ועדת הכספים מיום  .3

 אש"ח עפ"י הפירוט: 20גנ"י בסכום שיקום חצרות  2223הגדלת תב"ר  3.1

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר  מקורות מימון

  020  20  000 קרנות הרשות

 020  20  000  סה"כ

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 10,000הקמת בנין העירייה בסכום  2110הגדלת תב"ר  3.2

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר  מקורות מימון

 31,010   1,133  23,222  קרנות הרשות

 10,002__________________ 10,002  תקציב רגיל

  22,3,2  2,3,2  22,000   מלוות
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  222,,____________________222,,  משרד הפנים

 000______________________000 השתתפות בעלים

  123,000  10,000 112,000   סה"כ

גן רעות, בי"ס יסודי בית יעקב ובי"ס שפרינצק  נגישות פיזית פרטנית: פתיחת תב"ר 3.3

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 02בסכום 

 תב"ר לאישור  מקורות מימון

  02  משרד החינוך

 02   סה"כ

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 10פתיחת תב"ר עיצוב מרחבי למידה בי"ס גורדון בסכום  3.2

 תב"ר לאישור  מקורות מימון

 10  משרד החינוך

  10   סה"כ

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 212פתיחת תב"ר מערך טכנולוגי בגנים ציבוריים בסכום  3.0

 תב"ר לאישור  מקורות מימון

 020 משרד לביטחון פנים

 122  קרנות הרשות

 212   סה"כ
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 הגדלת תב"ר  :2022020303סעיף הבא זה אישור החלטות ועדת הכספים מיום  ע:”י. פרץ, רה

 273אלש"ח2 ההגדלה סך הכול זה  73שיקום חצרות גנ"י בסכום של  0070

 אלש"ח2 

מיליון, הסך  23הקמת בנין עירייה בסכום של  0233לאחר מכן הגדלת תב"ר  

 2₪מיליון  200הכול המצטבר זה 

פתיחת תב"ר נגישות פיזית פרטנית גן רעות, בי"ס יסודי בית יעקב ובי"ס  

 לש"ח2 א 20שפרינצק בסכום של 

 אלש"ח2 33פתיחת תב"ר עיצוב מרחבי למידה בבי"ס גורדון בסכום  

אלש"ח2 יש  737פתיחת תב"ר מערך טכנולוגי בגנים הציבוריים בסכום של  

 מישהו שמבקש להתייחס להחלטות ועדת הכספים? בבקשה2

ילה שוב אני באה ואומרת שאני לא מצליחה להבין מדוע לוקחים את הכול כחב ה. רובין שלם:

אחוז מהדברים  22אחת או שבעד או נגד, כי יש כאן דברים שאנחנו בעד2 

 האלה2

 אם אפשר לקיים הצבעה על כל תב"ר בנפרד בבקשה2  ר. דוד:

 אנחנו מצביעים על החלטות ועדת הכספים2 ע:”י. פרץ, רה

אז אני באה ורוצה לשאול, אמרנו את זה כמה פעמים וכל פעם אתה אומר  ה. רובין שלם:

נפתח תב"ר אתה תסביר בעצם מה הפרויקט2 אז מעבר למספרים אנחנו פה ש

מועצת עיר, נבחרי ציבור, אנחנו רוצים לדעת באמת מה הדברים2 אנחנו רוצים 

להיות גאים בתב"רים ובפרויקטים שהעירייה עושה2 אז בואו, אין הדמיות, אין 

שות בבי"ס הסבר קצת יותר ברור מה רוצים לעשות בגן רעות, מה רוצים לע
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שפרינצק2 אנחנו יודעים שיש צורך, אבל אנחנו נשמח לשמוע ממך הדמיות, 

 להראות, להסביר יותר על כל תב"ר ותב"ר2 

גם בגורדון2 הדברים האלה חשובים ונחוצים, אבל למה רק במספרים? למה לא  

לבוא ולהראות ולהסביר בצורה עניינית מה הדברים שהולכים לקרות כאן2 אנחנו 

 רוצים להיות גאים בדברים האלה2 

 הילה, את לא רואה את הדברים שכתובים? צ. אסולין:

 ציון2 ע:”י. פרץ, רה

 ה של משהו חדש2 אנחנו לא מדברים על מה אני רואה או לא רואה2זה פתיח ה. רובין שלם:

 את באמת לא רואה? את לא רואה? צ. אסולין:

 טוב, אתה באמת לא שווה תגובה2 אני באה ואומרת, ה. רובין שלם:

 את באמת לא רואה?  צ. אסולין:

הזה הוא משהו עתידי ואנחנו  אני באה ואומרת על הדברים העתידיים2 התב"ר ה. רובין שלם:

רוצים להיות שותפים ולדעת מה בדיוק המחדל או מה הקושי או מה השיפור או 

 מה חסר, מה בדיוק הדברים, לא רק מספרים2 מהות2 

בסדר גמור2 תודה רבה להילה2 אני רוצה לומר לך, הילה תראי, ישיבות הועדות,  ע:”י. פרץ, רה

אוד, אינטנסיבית מאוד, את חברה פעילה בעיקר ועדת הכספים שהיא פעילה מ

 שם ואת מוזמנת,

 אבל זה לא רק אני, ה. רובין שלם:

 רק רגע2 סליחה2  ע:”י. פרץ, רה

 כולם2 זה לא רק אני2  ה. רובין שלם:
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 סליחה, סליחה2  ע:”י. פרץ, רה

 אחת הסיבות שאני לא הולכת לשם כי אז אתה בא בתירוץ, ה. רובין שלם:

 וב, את מפריעה לי עכשיו, הילה2ט ע:”י. פרץ, רה

אז אתה בא בתירוץ לבוא והנה את יודעת2 לא, אני רוצה שכולם ידעו את זה2  ה. רובין שלם:

 למה חבריי לא יכולים להיות שם?

 אני אסביר לך, סליחה רגע2 ע:”י. פרץ, רה

 אוקי2 ה. רובין שלם:

נחנו דנים על ההוצאה ודנים אני עוד לא השלמתי2 בבקשה2 בוועדת הכספים א ע:”י. פרץ, רה

גם על מהות הפרויקט2 אם היית שותפה בוועדת הכספים היית יודעת הרבה 

יותר כי אנחנו דנו בפרוטרוט על הנושא והיית מבינה והיית גם מסבירה לחבריך 

 את כל הנושא,

 אתה צריך להסביר2 אני צריכה להסביר? ה. רובין שלם:

 רק רגע2 ע:”י. פרץ, רה

 אני עדיין לא ראש העיר2 ם:ה. רובין של

 הנה אני מסביר והסברתי והקראתי יפה מאוד,  ע:”י. פרץ, רה

 אבל לא כולם חברים בוועדת הכספים2 נ. יעקובי:

 כל פעולה ופעולה2 ואם את רוצה לשאול שאלה, ע:”י. פרץ, רה

 לא כולם חברים2 כולם יודעים מה קורה? ר. דוד:



   
 30-3666020איגמי:  0322020303ישיבת מועצת עיר מתאריך 

 

 0322020303ישיבת מועצת עיר מיום 

 

48 

דעת וכל החברים פה יודעים ואל תנסו לעשות איזושהי האמן לי שההנהלה יו ע:”י. פרץ, רה

אוירה של לא יודעים2 כולם יודעים2 זה שאתה לא רוצה לדעת ולא להבין 

 ולהיתמם2

 הוא רוצה מאוד2 באים ואומרים לך, ה. רובין שלם:

 זה לא נכון2 ר. דוד:

 אתה לא מיתמם? עכשיו פה אתה מיתמם2  ע:”י. פרץ, רה

 זה לא נכון2 ר. דוד:

 אחוז, 60-והילה לא מגיעה ל ע:”י. פרץ, רה

 זה לא נכון2 ר. דוד:

 מישיבות ועדות הכספים, ע:”י. פרץ, רה

 זה לא נכון2 ר. דוד:

 ולא מופיעה לוועדות הכספים, ע:”י. פרץ, רה

אבל זאת בדיוק הסיבה2 זאת בדיוק הסיבה2 זאת הסיבה כי אתה לא מפרט מה  ה. רובין שלם:

 הדברים האלה2

 אנחנו בישיבת מועצת עיר לכולם, דוד:ר. 

 אז תגיד מה השאלה2  אז תציג מה שאתה רוצה לדעת2 ע:”י. פרץ, רה

 יש פה גם נציגי תושבים שגם רוצים לשמוע, ר. דוד:

 תגיד מה אתה רוצה לדעת2 מה אתה רוצה לדעת, ע:”י. פרץ, רה
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 בדיוק את הדברים האלה2 ה. רובין שלם:

 ודע2שאתה לא י ע:”י. פרץ, רה

 בישיבה הקודמת גם אמרת נפתח תב"ר חדש אני אסביר בצורה פשוטה, ברורה2 ר. דוד:

 יפה2 אז אם היית שואל, ע:”י. פרץ, רה

 בבקשה2  ה. רובין שלם:

הילה בבקשה, רואי, גם ממך אני מבקש, סליחה2 אם הייתם אומרים ככה תסביר  ע:”י. פרץ, רה

 לנו בבקשה,

 אומרים לך את זה2  אנחנו כל פעם ה. רובין שלם:

הילה, בבקשה ממך, ההערות צד האלה שאני לא יודעת ואתם לא מספרים ולא  ע:”י. פרץ, רה

 משתפים ולא אומרים כאשר,

 אבל זאת המדיניות שלך2 ה. רובין שלם:

 את שותפה לוועדת הכספים ואת לא מגיעה, ע:”י. פרץ, רה

 אתה לא משתף, זה המדיניות שלך2 ה. רובין שלם:

 את לא מגיעה לוועדות הכספים, ע:”פרץ, רהי. 

לא, אני לא אתן לך את התירוץ2 לא אתן לך את התירוץ לבוא ולהגיד היית אז  ה. רובין שלם:

 הנה את יודעת2 לא, נבחרי הציבור צריכים לדעת, לא רק אני2 

 אנחנו יודעים2 צ. אסולין:

 זה לא רק הם, גם התושבים שנמצאים צריכים לדעת2  ה. רובין שלם:
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 כולם יודעים2 כולם יודעים, רק את לא יודעת2 ע:”י. פרץ, רה

 מה כל כך קשה לך לבוא ולהסביר לכולם? ה. רובין שלם:

 אנחנו יודעים, כולם יודעים2 צ. אסולין:

 אתה יודע?איך אתה יודע? אתה לא בקואליציה אבל2 אתה לא בקואליציה2 איך  ר. דוד:

 אני מתעניין, אני רואה2 אתם פשוט, צ. אסולין:

 ציון, בבקשה לא להפריע לי2 ע:”י. פרץ, רה

 לא, אבל אנחנו רואים את הדברים2 אנחנו גם שומעים2 צ. אסולין:

אתה מפריע לי2 לא חשוב, זה דווקא ויכוח עירני, זה ויכוח טוב משום שאנחנו  ע:”י. פרץ, רה

 חנו רוצים לראות את העשייה2מדברים על עשייה ואנ

 אז תראה לנו2 ה. רובין שלם:

הילה, בבקשה ממך, רק לא בחוצפה2 אז אנחנו רוצים להיות שותפים וכשאנחנו  ע:”י. פרץ, רה

רוצים להיות שותפים ואנחנו רוצים להסביר אז אנחנו מביאים את הדברים ברמה 

 הכי גבוהה שיכולה להיות,

 ו מה לענות לנו2בקיצור אין ל ה. רובין שלם:

 למשל גני ילדים, אנחנו הולכים לעשות את גני ילדים עם מצלמות,  ע:”י. פרץ, רה

 איך? ה. רובין שלם:

אנחנו מרחיבים את העירייה, אנחנו משקיעים כמעט מיליון שקל בגני הילדים2 יש  ע:”י. פרץ, רה

המצלמות גנים כבר קיימים בעיר2 אנחנו מרחיבים את  22-לנו המון מצלמות, ב

בגנים2 בגני הילדים אנחנו משתדלים לשים מצלמות ככל שניתן, אני אומר עוד 
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פעם לצורך אבטחה בלבד, לא לצורך משהו שעדיין לא אושר ע"י המדינה ועוד 

הרבה דברים אחרים נוספים כפי שאתם רואים כאן בפיתוח כשאתם מגיעים 

 מפעם לפעם2 

יש שאלות כאלה תמיד אפשר לשאול לכן אני מציע לך, הילה, וגם לחברים כש 

שאילתות תוך כדי, תוכלו לקבל מענה יותר רחב2 גם כאן אנחנו נסביר כל דבר 

שתבקשו לדעת2 ואני מציע לך לבוא לוועדת כספים, היא ועדה מרתקת, היא 

 ועדה מיוחדת, נתנו לך להיות חברה בה ואת לא מגיעה2 מי בעד? 

של בנין העירייה2 אנחנו בכל השאר מאמינים בפיתוח2  אנחנו בעד חוץ מעניין ה. רובין שלם:

 אנחנו בעד2

 מי נגד? פה אחד?  ע:”י. פרץ, רה

 חוץ מעניין של בנין העירייה2 ה. רובין שלם:

 בעד2 מי נגד?  20אז אני חוזר על ההצבעה2 מי בעד החלטות ועדת הכספים?  ע:”י. פרץ, רה

ן העירייה2 אני מבקשת להוסיף את ההערה הזאת אנחנו בעד, חוץ מעניין של בני ה. רובין שלם:

 לפרוטוקול2 

 אנחנו מוסיפים את ההערה, ע:”י. פרץ, רה

 אני מבקשת להוסיף את ההערה לפרוטוקול שאנחנו בעד הכול,  ה. רובין שלם:

 אתם הבעתם עמדה בעניין2 תודה2  ע:”י. פרץ, רה

 לא2 אני מביעה עמדה חד משמעית,  ה. רובין שלם:

 ביחד( )מדברים
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אתם רואים את העשייה בשטח, אתם רואים עשייה בשטח ומזה אתם  צ. אסולין:

מתוסכלים שאתם רואים את העשייה המבורכת בעיר הזאת2 התושבים רואים 

 את זה, העיר מתפתחת2

 תירגע, תירגע ציון2 תירגע2 ר. דוד:

 גני המשחקים, צ. אסולין:

 שנה אתה לא, 03 ר. דוד:

 החדשות, השכונות צ. אסולין:

 העירייה מתפתחת, אתה לא2  ר. דוד:

 העיר הזאת היא חזקה2  צ. אסולין:

 העירייה מתפתחת, אתה לא מתפתח2  ר. דוד:

 אתם צריכים להיות גאים בעיר שלכם2 צ. אסולין:

יעקב, כשהוא דיבר בשבחך נתת לו לדבר, עכשיו הוא מעיר הערות אתה נותן לו  ר. דוד:

 גם לדבר2 יפה2

 ביחד()מדברים 

 עזוב, אתה מביך את עצמך, חבל2 חבל2 אתה מביך2 אתה מביך2 ר. דוד:

 אני פשוט מרחם עליך2 צ. אסולין:

שנה בתפקיד2 אתה מביך2 עדיף  03חבל, אתה איש מבוגר2 אתה איש מבוגר,  ר. דוד:

 תהיה בשקט2 

 אתם לא עושים שום דבר למען העיר הזאת2 שום דבר2 צ. אסולין:
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 דיף,עדיף, ע ר. דוד:

 הציבור יבוא אתכם חשבון2 צ. אסולין:

 אתה צודק2 אתה צודק2  ר. דוד:

 )מדברים ביחד(

 שנה2 תשאל2  03תשאל את עצמך, תשאל את עצמך מה עשית  ר. דוד:

 )מדברים ביחד(

 בואו נכבד אותו, זו קדנציה אחרונה שלו2  ה. רובין שלם:

 חבל, אתה מביך, ציון2 אתה מביך2  ר. דוד:

 אתה צריך להיות גאה, ן:צ. אסולי

 אתה מביך את עצמך, חבל2 ר. דוד:

 אתה מביך2 אני פשוט מרחם עליך2 צ. אסולין:

אתה מביך את עצמך2 חבל2 אתה איש מבוגר2 אתה איש מבוגר2 אתה איש  ר. דוד:

 מבוגר שמחפש תפקיד, עזוב2 אל תביך את עצמך2

 כנראה לפנסיה2 ה. רובין שלם:

 לכם2 אתם פשוט לא ראויים להיות נבחרי ציבור2 אתם תתביישו צ. אסולין:

 עזוב2 ר. דוד:

 )מדברים ביחד(

 טוב2 אנחנו לא מקבלים את זה, כל מה שקרה פה היה ביזיון2  ה. רובין שלם:
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 אתה איש מבוגר שמביך2 מספיק2 ר. דוד:

 אז יופי, אמרת שהוא מביך2 ע:”י. פרץ, רה

 הוא לא שמע, יעקב2לא, הוא לא שמע2 הוא ממשיך לדבר2  ר. דוד:

 אתה מתנהג לא יפה2 ע:”י. פרץ, רה

 בסדר2 אנחנו מתנהגים לא יפה2 ר. דוד:

 לא מכובד2 לא מכובד2 אוקי2 אנחנו עוברים לסעיף הבא2  ע:”י. פרץ, רה

 אנחנו מבקשים, ה. רובין שלם:

 הילה מספיק2 ע:”י. פרץ, רה

 להבהיר את התקציב2  ה. רובין שלם:

 תי את זה,הבהר ע:”י. פרץ, רה

 אנחנו נבהיר את זה שוב פעם2  ה. רובין שלם:

 הילה, את לא מנהלת את הישיבה2 ע:”י. פרץ, רה

אני באה ואומרת שאני רוצה שיהיה הערה בפרוטוקול שאנחנו בעד, חוץ מסעיף  ה. רובין שלם:

 תקציב לעירייה2 

 הסטנוגרמה רשמה את זה, ההצבעה לא רושמת את זה2  ע:”י. פרץ, רה

 לא, ההצבעה תרשום שאנחנו בעד2 רובין שלם:ה. 

 הילה, עם כל הכבוד, את לא מנהלת את הישיבה2 ע:”י. פרץ, רה
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אני הצבעתי בעד2 זה שהוא לא רושם זאת בעיה שלו, אני הצבעתי בעד וחבריי  ה. רובין שלם:

 הצביעו בעד חוץ מעניין תקציב העירייה2

 יופי2 בעד2  ע:”י. פרץ, רה

 נמנעים2  0בעד,  20 הצבעה חוזרת:

 

 מינוי ראש מנהל ראש החינוך בעיריית קרית אתא .2

 מינוי ראש מנהל ראש החינוך בעיריית קרית אתא2 אנחנו הוצאנו מכרז, ע:”י. פרץ, רה

 איפה הוא פורסם?  ה. רובין שלם:

במכרז רחב ידיים, היו המון משתתפים ובסופו של דבר נבחרה הגב' ברוריה  ע:”י. פרץ, רה

הספל שהיום משמשת מנכ"לית בית ספר רוגוזין להיות ראש מנהל החינוך 

בקרית אתא2 ולכן אני מבקש לאשר את מינוי ראש מנהל חינוך, נוסח החלטה: 

נהל אישור החלטת ועדת המכרזים למינויה של הגב' ברוריה הספל לראש מי

החינוך העירוני עפ"י פקודת העיריות נוסח חדש, שכרה כמובן ישולם בכפוף 

 2 נמנעים 0בעד2 מי נגד? מי נמנע?  20לאישור משרד הפנים2 מי בעד? 

 

 אישור מורשי חתימה בביה"ס פינסקר: .0

 20202220המנהלת גב' שרית אברהם רוזנהיימר ת.ז. 

  21,01020המזכירה גב' שרונה יחיא ת.ז. 

אישור מורשי חתימה בבי"ס פינסקר: המנהלת, גב' שרית אברהם רוזנהיימר  ע:”. פרץ, רהי

והמזכירה, גב' שרונה יחיא2 אנחנו נותנים להם אישור משום שהתחלפה מנהלת 
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מי נמנע?   בעד2 מי נגד? 20בית ספר בפינסקר ולכן זה באמצע שנה2 מי בעד? 

 2 נמנעים 0

 תודה רבה2 הישיבה נעולה2  

יעקב, לא נתת לנאום במקום אז זה גם כן פוסל את הישיבה2 אתה יכול לתקן את  רובין שלם:ה. 

 זה2

 

 סוף הישיבה

 

 


